



The Year-end New Year's holiday Garbage Collection Information

Sorting Type		Garbage collection days	
		End of the year 2025	Beginning of the year 2026
Regular Garbage and Hazardous Garbage	(Mon.)(Thu.) area	Until December 29th (Mon.)	From January 5th (Mon.)
	(Tue.)(Fri.) area	Until December 30th (Tue.)	From January 6th (Tue.)
Plastic Containers and Packaging Items with this logo 		Until December 24th (Wed.)	From January 7th (Wed.)
Glass Bottles and Beverage Cans PET Bottles and Textiles Metals and Paper		There is no collection from December 27th (Sat.) to January 4th (Sun.) It's collected according to the collection day in each area from January 5th (Mon.)	
Dry Cell Batteries		Depends on open hours of each facility on which collection point of dry cell batteries is set up.	

- ★ Please take out garbage and recyclables by 8:30 in the morning of the collection day. Do not put them out the day before.
- ★ Metal parts-attached plastic items should be taken out as "Metals".
- ★ As for ordinary garbage collection day and garbage collection method, please refer to "Kawaguchi City Household Garbage Sorting and Taking out".
- ★ Non-household garbage cannot be taken out to (Household Garbage collection site)
Regular Garbage · Recyclable Garbage stations.
Use Self-hauling or engage a licensed general waste collection and transportation companies.



Sorting Guide



令和7年度
(2025年度)

年末年初垃圾收集的相关通知

垃圾的种类		收 集 日	
		年 末	年 初
普通垃圾 有害垃圾	周一、周四 收集地区	12月29日(周一)止	1月5日(周一)起
	周二、周五 收集地区	12月30日(周二)止	1月6日(周二)起
 塑料制容器包装		12月24日(周三)止	1月7日(周三)起
玻璃瓶·饮料罐 塑料瓶·纤维类 纸类·金属类		12月27日(周六)至1月4日(周日)期间将不收集垃圾 1月5日(周一)起将根据各地区的收集日期收集垃圾	
干 电 池		基于各站点设施的开放日期	

- ★ 请务必在收集日的早晨8点30分之前投放垃圾。请勿在前一天就投放。
- ★ 含金属的塑料制品应作为“金属类”投放。
- ★ 关于日常的收集日与投放时的注意点,请参阅《川口市家庭垃圾的分类方法及投放方法》。
- ★ 企事业单位产生的垃圾不能投放在普通垃圾站(家庭垃圾站)和资源物品垃圾站。
请自行搬运或委托川口市授权的业者处理。



分类指南